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Geachte heren Noyon en Kramer, 
 
Hartelijk dank voor uw brief d.d. 9 november 2022 aan de burgemeester en aan het dagelijks 
bestuur van stadsdeel Centrum. Met deze brief voorzie ik u van een antwoord. 
 
In uw brief brengt u uw standpunt over de situatie op de Wallen voor het voetlicht. Hierbij baseert 
u zich op de analyse van uw verenigingslid Hendrik Battjes, die als bijlage bij uw brief is gevoegd. 
De twee belangrijkste conclusies uit uw analyse zijn dat het initiatief voor een Erotisch Centrum 
geen oplossing voor de drukte op de Wallen is zolang de prostitutieramen blijven bestaan en dat 
de drugstoeristen blijven komen als de coffeeshops in de binnenstad ongemoeid blijven. Om de 
binnenstad weer aantrekkelijk te maken voor Amsterdammers en bezoekers stelt u daarom voor 
om de raamprostitutie naar binnen te verplaatsen door de gordijnen te sluiten en het i-criterium in 
te voeren. U vraagt ons om kennis te nemen van uw bevindingen en aanbevelingen. 
 
Ik heb met interesse uw bevindingen en aanbevelingen gelezen, waarvoor hartelijk dank. Ik heb 
veel waardering voor uw inbreng en uw inzet voor de binnenstad is lovenswaardig. Over het 
Erotisch Centrum kan ik u melden dat de gemeente een verdiepend locatieonderzoek uitvoert 
naar concrete, geschikte locaties. Volgens planning worden in 2023 een aantal voorkeurslocaties 
aan de gemeenteraad voorgelegd. Nádat de locatie is gekozen, volgt een participatietraject met 
bewoners en ondernemers over de exacte inpassing van het Erotisch Centrum op deze locatie. Het 
gaat dan om de concrete inpassing op basis van het programma van eisen en bijvoorbeeld om 
welke maatregelen in de omgeving getroffen kunnen worden om eventuele overlast te beperken. 
Het college heeft in het verleden al aangegeven dat de komst van een Erotisch Centrum elders in 
de stad gepaard moet gaan met het sluiten van een wezenlijk aantal ramen op de Wallen.  
 
De afgelopen tijd zijn meerdere maatregelen voor de raamprostitutie op de Wallen besproken in 
de gemeenteraad, waaronder het vervroegen van de sluitingstijden, het sluiten van de gordijnen 
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en het i-criterium. Waarschijnlijk heeft u hier in de media al het één en ander over gelezen. Wat 
betreft het verplicht sluiten van de gordijnen zijn de meningen verdeeld. Zo zijn veel sekswerkers 
tegenstander, zij vinden dat het juist een onveilige situatie creëert. Op 22 december heeft de 
gemeenteraad een motie aangenomen om de mogelijkheden van het sluiten van de gordijnen te 
onderzoeken.   
 
Het weren van buitenlandse toeristen uit Amsterdamse coffeeshops kan op dit moment niet op 
een meerderheid in de gemeenteraad rekenen. Veel partijen vrezen dat toeristen voor hun drugs 
zullen uitwijken naar straatdealers, waardoor de illegale handel toeneemt. Om deze reden kiest de 
burgemeester er vooralsnog niet voor het zogenaamde i-criterium in te voeren. Wel is in de visie 
Bezoekerseconomie 2035 een blowverbod in delen van de binnenstad opgenomen. Op 21 december 
heeft de gemeenteraad hiermee ingestemd. We streven naar invoeren van het blowverbod vanaf 
medio april of mei 2023. We willen dat er vanaf dat moment geen joints opgestoken mogen 
worden in de openbare ruimte van de delen van de binnenstad die als alcoholoverlastgebied 
gelden. De invoering van het blowverbod gaat gepaard met een internationale campagne zodat 
bezoekers ermee bekend zijn dat blowen niet is toegestaan in delen van Amsterdam. Samen met 
andere maatregelen uit de visie moet dit zorgen voor het terugdringen van de overlast door 
overtoerisme.  
 
Andere aspecten die mijns inziens aandacht verdienen zijn de transformatie van de Wallen op basis 
van nieuw horecabeleid en manieren om de overlast van dronken bezoekers terug te dringen. We 
blijven hierover graag in gesprek met uw organisatie en andere belanghebbenden en betrokkenen. 
 
Ik vertrouw u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. Mocht u nog vragen hebben, dan kunt 
u contact opnemen via aanpakbinnenstad@amsterdam.nl  
 
 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
Alexander Scholtes 
Voorzitter dagelijks bestuur 
Stadsdeel Centrum 
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